
P R O T O K Ó Ł  Nr XLI/1/2005 
 
z XLI sesji Rady  Miasta Rzeszowa odbytej w dniu  12 lipca 2005 roku w sali 
Konferencyjnej Urz�du  Miasta  Rzeszowa przy ul. Rynek 1 / Ratusz/. 
 
                          Na ustawowy skład 25 radnych w sesji uczestniczyło wg. listy 
obecno�ci 
 24 radnych , co stanowi wymagane quorum do prawomocno�ci obrad / lista obecno�ci 
stanowi zał�cznik nr 1 do protokołu/. 
 
                      Radny pan Andrzej Dec - Przewodnicz�cy Rady Miasta dokonał 
otwarcia XLI sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. 
Powitał radnych oraz: 
- P. Marka Koberskiego - Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 
- P. Marka Ustrobi�skiego - Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 
- P. Ryszarda Winiarskiego - Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 
/ lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 2 do protokołu/. 
- Przedstawicieli prasy, radia i telewizji 
- Dyrektorów Wydziałów Urz�du Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek 
organizacyjnych Miasta oraz jednostek współdziałaj�cych z Miastem /zał�cznik nr 3/. 
- Przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno - zawodowych, a tak�e przybyłych 
mieszka�ców Miasta / lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 4 do protokołu/. 
            
Protokół Nr  XXXVIII/1/2005 z XXXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 
28 kwietnia 2005 roku został przyj�ty. 
 
Radny pan Andrzej  Dec - Przewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa przedstawił 
proponowany porz�dek obrad XLI sesji Rady Miasta Rzeszowa : 

 
1. Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego 

na realizacj� projektu „Biuro Współpracy Transgranicznej i Inicjatyw 
Gospodarczych” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów do 
współfinansowania w ramach Programu S�siedztwa Polska - Białoru�  - Ukraina 
INTERREG III A/TACIS CBS 2004-2005  (druk nr XLI/12/2005). 

2. Uchwała w sprawie  Wieloletniego Programu Inwestycyjnego pn. „Wzrost 
atrakcyjno�ci inwestycyjnej Rzeszowa poprzez rozbudow� systemów 
kanalizacyjnych”  (druk nr XLI/11/2005). 

3. Uchwała w sprawie zmian bud�etu Miasta  Rzeszowa na  2005 rok  (druk nr 
XLI/8/2005). 

  4. Uchwała w sprawie  emisji obligacji  (druk nr XLI/10/2005). 
  5. Uchwała w sprawie  zaci�gni�cia po�yczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 



�rodowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie (druk nr XLI/9/2005). 
6. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do zatwierdzenia projektu z Europejskiego Funduszu 
Społecznego  (druk nr  XLI/17/2005). 

7. Uchwała w sprawie ustalenia najni�szego wynagrodzenia zasadniczego oraz 
warto�ci jednego punktu w złotych, stanowi�cych podstaw� sporz�dzenia tabeli 
miesi�cznych stawek wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników 
samorz�dowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych miasta Rzeszowa 
(druk  nr XLI/1/2005). 

8. Uchwała w sprawie odwołania Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 
(druk nr XLI/2/2005). 

9. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na dzier�aw� nieruchomo�ci na okres 30 
lat w drodze przetargu nieograniczonego. 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 63/14/2002 w rejonie ul. Solskiego  w Rzeszowie. 

11. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza staroniwskie” przy  al. Witosa 
w Rzeszowie. 

12. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia  zmiany Nr 105/13/2005 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego w rejonie ulic 
Strzy�owskiej, Ustrzyckiej, Dukielskiej i Kro�nie�skiej  w Rzeszowie (druk nr 
XLI/16/2005). 

13. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania   Przestrzennego   Nr  109 / 17 / 2005   przy  ul. Kopernika 
w Rzeszowie  (druk nr XLI/3/2005). 

14. Uchwała w sprawie  przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 108/16/2005 przy ul. �w. Mikołaja 
w Rzeszowie (druk nr XLI/15/2005). 

15. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 107/15/2005 „Rzeszowskie Centrum 
Komunikacyjne” (druk nr XLI/14/2005). 

16. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania   Przestrzennego   Nr 106/14/2005  „Drabinianka - 
Kaczenice” 
w Rzeszowie (druk nr XLI/13/2005). 

17. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia  Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 111/19/2005 w rejonie ul. Wyspia�skiego  
w Rzeszowie. 

18. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 110/18/2005 w rejonie ul. Szkolnej 
 w Rzeszowie. 



19. Uchwała w sprawie uzupełnienia i aktualizacji Programu Rewitalizacji 
Obszarów Miejskich w Rzeszowie. 

20. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia mi�dzygminnego z Gmin� Krasne 
(druk nr  XLI/6/2005). 

      21. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie warunków 
udost�pniania   miejsc  dla   pojazdów  na   nieruchomo�ci  komunalnej  
poło�onej 
w Rzeszowie przed siedzib� Podkarpackiego Urz�du Wojewódzkiego (druk nr 
XLI/5/2005). 

1    22. Uchwała w sprawie zwolnienia z opłaty targowej sprzeda�y dokonywanej przez 
podmioty   nie  b�d�ce  przedsi�biorcami  na  targowisku  przy  ul. 
Wyspia�skiego 
w Rzeszowie  (druk nr XLI/4/2005). 

      23. Uchwała w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej 
Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. (druk nr XLI/7/2005). 

   24. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
   25. Zapytania  i interpelacje. 

 
Pan Marek Koberski  - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa  - w imieniu 
Prezydenta Miasta  zawnioskował o wprowadzenie nast�puj�cych zmian w porz�dku 
obrad: 
- uzupełnienie  porz�dku w pkt.5a - Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta 

Rzeszowa. Wyja�nił, �e podj�cie uchwały 
umo�liwi przyj�cie do realizacji zadania 
nało�onego na Miasto ustaw� z dnia 22 
kwietnia 2005 r. o postepowaniu wobec 
dłu�ników alimentacyjnych. 

- uzupełnienie  porz�dku w pkt.5b. - Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta 
Rzeszowa. Wyja�nił, �e podj�cie uchwały 
umo�liwi przyj�cie do bud�etu dodatkowych 
�rodków finansowych z PFRON. 

 
Radny p. Władysław  Kasza - wniósł o zdj�cie z porz�dku obrad w pkt. 10, „Uchwała 
w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 
63/14/2002 w rejonie ul. Solskiego  w Rzeszowie”. Poinformował, �e uzasadnieniem 
wniosku jest list otwarty, który wszyscy radni otrzymali przed sesj� Rady. List otwarty 
mieszka�ców stanowi załacznik nr 5 do protokołu. 
 
Pan Ryszard Winiarski - Zast�pca Prezydenta  Miasta Rzeszowa w imieniu 
Prezydenta Miasta  zawnioskował o zmian� kolejno�ci omawianych tematów porz�dku 
obrad XLI sesji Rady Miasta.  Poprosił o przesuni�cie pkt. 1 - Uchwała w sprawie 



zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu 
„Biuro Współpracy Transgranicznej i Inicjatyw Gospodarczych” wnioskowanego przez 
Gmin� Miasto Rzeszów do współfinansowania w ramach Programu S�siedztwa Polska - 
Białoru�  - Ukraina INTERREG III A/TACIS CBS 2004-2005  (druk nr XLI/12/2005) - 
do pkt. 23a. Swój wniosek uzasadnił : „ w zwi�zku z wnioskiem Komisji Ekonomiczno - 
Bud�etowej Rady Miasta Rzeszowa, która wyraziła wol� bli�szego zapoznania si� 
z tematem podczas przerwy w obradach XLI sesji Rady”. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Wniosek o przesuni�cie pkt. 1 - - Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków 
finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu „Biuro Współpracy 
Transgranicznej i Inicjatyw Gospodarczych” wnioskowanego przez Gmin� Miasto 
Rzeszów do współfinansowania w ramach Programu S�siedztwa Polska - Białoru�  - 
Ukraina INTERREG III A/TACIS CBS 2004-2005  (druk nr XLI/12/2005) - do pkt. 23a  
został przyj�ty  (19 głosów „za”,  głosów „przeciwnych” nie było , nikt z  radnych  nie 
„wstrzymał si�” od głosu). 
 
                  Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad w punkcie  5a „Uchwała 
zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa ( dot. post�powania wobec dłu�ników 
alimentacyjnych)” został przyj�ty  (21 głosów „za”, głosów „przeciwnych” nie było, 
1 radny  „wstrzymał  si�” od głosu). 
 
                     Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad w punkcie  5b „Uchwała 
zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa (dot. przyj�cie do bud�etu dodatkowych 
�rodków finansowych z PFRON)” został przyj�ty  (21 głosów „za”,  głosów 
„przeciwnych” nie było, 1 radny  „wstrzymał si�” od głosu). 

 
  Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad w punkcie 10 „Uchwała w sprawie 

uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 63/14/2002 w 
rejonie ul. Solskiego  w Rzeszowie” został przyj�ty (18 głosów „za”, 1 głos 
„przeciwny”, 3 radnych  „wstrzymało si�” od głosu). 

 
Porz�dek obrad po zmianach obejmował: 

1. Uchwała w sprawie  Wieloletniego Programu Inwestycyjnego pn. „Wzrost 
atrakcyjno�ci inwestycyjnej Rzeszowa poprzez rozbudow� systemów 
kanalizacyjnych”  (druk nr XLI/11/2005). 

  3. Uchwała w sprawie  emisji obligacji  (druk nr XLI/10/2005). 
  4. Uchwała w sprawie  zaci�gni�cia po�yczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

�rodowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie (druk nr XLI/9/2005). 
5. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa ( dot. post�powania 



wobec dłu�ników alimentacyjnych). 
6. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa (dot. przyj�cie do bud�etu 

dodatkowych �rodków finansowych z PFRON) 
7. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do zatwierdzenia projektu z Europejskiego Funduszu 
Społecznego  (druk nr  XLI/17/2005). 

8. Uchwała w sprawie ustalenia najni�szego wynagrodzenia zasadniczego oraz 
warto�ci jednego punktu w złotych, stanowi�cych podstaw� sporz�dzenia tabeli 
miesi�cznych stawek wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników 
samorz�dowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych miasta Rzeszowa 
(druk  nr XLI/1/2005). 

9. Uchwała w sprawie odwołania Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 
(druk nr XLI/2/2005). 

10. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na dzier�aw� nieruchomo�ci na okres 30 
lat w drodze przetargu nieograniczonego. 

11. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego   Nr  32 / 14 / 2000   „Wzgórza  staroniwskie”   przy    al.  
Witosa w Rzeszowie. 

12. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia  zmiany Nr 105/13/2005 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego w rejonie ulic 
Strzy�owskiej, Ustrzyckiej, Dukielskiej i Kro�nie�skiej  w Rzeszowie (druk nr 
XLI/16/2005). 

13. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 109/17/2005 przy ul. Kopernika 
w Rzeszowie  (druk nr XLI/3/2005). 

14. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania   Przestrzennego   Nr  108 / 16  / 2005  przy  ul. �w.  
Mikołaja w Rzeszowie (druk nr XLI/15/2005). 

15. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 107/15/2005 „Rzeszowskie Centrum 
Komunikacyjne” (druk nr XLI/14/2005). 

16. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego  Nr 106 / 14 / 2005 „Drabinianka - 
Kaczenice” w Rzeszowie (druk nr XLI/13/2005). 

17. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia  Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 111/19/2005 w rejonie ul. Wyspia�skiego  
w Rzeszowie. 

18. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 110/18/2005 w rejonie ul. Szkolnej 
w Rzeszowie. 

19. Uchwała w sprawie uzupełnienia i aktualizacji Programu Rewitalizacji 



Obszarów Miejskich w Rzeszowie. 
20. 
 
 
21. 
 
 
 
 
22. 
 
 
 
23. 
 
 
24. 
 
 
 
 
 
25. 
 
26. 
 
27. 
 
 

Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia mi�dzygminnego z Gmin� Krasne 
(druk nr  XLI/6/2005). 
 
Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie warunków 
udost�pniania   miejsc   dla   pojazdów   na  nieruchomo�ci  komunalnej  
poło�onej 
w Rzeszowie przed siedzib� Podkarpackiego Urz�du Wojewódzkiego (druk nr 
XLI/5/2005). 
Uchwała w sprawie zwolnienia z opłaty targowej sprzeda�y dokonywanej przez 
podmioty  nie  b�d�ce   przedsi�biorcami   na  targowisku  przy   ul. 
Wyspia�skiego w Rzeszowie  (druk nr XLI/4/2005). 
 
Uchwała w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej 
Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. (druk nr XLI/7/2005). 
 
Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego 
na realizacj� projektu „Biuro Współpracy Transgranicznej i Inicjatyw 
Gospodarczych” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów do 
współfinansowania w ramach Programu S�siedztwa Polska - Białoru�  - Ukraina 
INTERREG III A/TACIS CBS 2004-2005  (druk nr XLI/12/2005). 
 
Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
 
Zapytania  i interpelacje. 
 
Wolne wnioski, o�wiadczenia i informacje. 

 
 

Przyst�piono do realizacji przyj�tego porz�dku obrad XLI sesji: 
Ad.1. 
 
Pani Janina Filipek  - Skarbnik  Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego pn. „Wzrost atrakcyjno�ci inwestycyjnej Rzeszowa poprzez rozbudow� 
systemów kanalizacyjnych”  (druk nr XLI/11/2005). 
/Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikami stanowi zał�cznik nr 6 do 
protokołu/.  
 



Radny p. Andrzej Szlachta - Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej 
Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała pozytywnie 
przedstawiony projekt uchwały . 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego pn. „Wzrost 
atrakcyjno�ci inwestycyjnej Rzeszowa poprzez rozbudow� systemów kanalizacyjnych”  
została podj�ta , „za” głosowało 18  radnych, nikt z  radnych był „przeciwny”, nikt nie 
„wstrzymał si� od głosu”. 
 
Ad. 2. 
Pani Janina Filipek  - Skarbnik  Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian bud�etu Miasta  Rzeszowa na  
2005 rok  (druk nr XLI/8/2005). 
/Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikami stanowi zał�cznik nr 7 do 
protokołu/.  
 
Radny p. Andrzej Szlachta - Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej 
Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja „w okrojonym składzie” 
zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały . 
 
Radny p. Janusz Ramski - zainteresował si� �rodkami finansowymi przeznaczonymi na 
remont chodnika przy ul. Słowackiego.  Zwrócił uwag�, �e remont powinien wykona� 
inwestor, wła�ciciel najwi�kszego obiektu handlowego zlokalizowanego przy ul. 
Słowackiego.  Zdaniem p. Radnego inwestor powinien wyremontowa� tak�e chodnik 
przy ul. Dymnickiego. Poprosił o wyja�nienie dlaczego zmniejszono kwot� 
dofinansowania ze �rodków unijnych  na remont i modernizacj� płyty Rynku ? 
 
Pan Marek Ustrobi�ski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - odpowiedział, �e 
celem zapisanych w bud�ecie �rodków finansowych jest wymiana chodnika przy ul. 
Słowackiego na wysoko�ci od ul. Ko�ciuszki do ul. Grodzisko oraz wymiana chodnika 
asfaltowego po przeciwnej stronie Ratusza. Dodatkowo w sprawie dalszych prac przy 
remoncie chodnika przy ul. Słowackiego b�d� prowadzone rozmowy z inwestorem 
b�d�cym wła�cicielem obiektu „Galeria Rzeszów”.  Inwestor zostanie zobowi�zany 
tak�e do remontu ul. Dymnickiego.  
„Odno�nie remontu i modernizacji płyty Rynku - to w ubiegłym roku nie udało si� doj�� 
do porozumienia autorami projektu modernizacji i przebudowy.  Ju� po rozstrzygni�ciu 
konkursu architektonicznego rozpocz�ły si� problemy na etapie projektu wykonawczego. 



Autorzy projektu nie chcieli uwzgl�dni� warunków okre�lanych mi�dzy innymi  przez 
konserwatora   zabytków,  a  generalnie   przez   zleceniodawc�,  które   zostały   
zawarte w umowie. Sprawa si� skomplikowała. W zwi�zku z tym nie został zło�ony 
wniosek o dofinansowanie realizacji zadania ze �rodków unijnych”. 
 
Radny p. Andrzej Dec - Przewodnicz�cy Rady - poprosił o wyja�nienie dlaczego 
w projekcie uchwały s� zapisane �rodki na poł�czenie ul. Sportowej z ul. Krakowska, 
kiedy to poł�czenie jest ju� wykonane i funkcjonuje. 
 Zapytał „sk�d �rodki na to co ju� jest ?”. 
 
Pan Marek Ustrobi�ski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - odpowiedział: 
„całkowite zako�czenie zadania pn. poł�czenie ul Sportowej z ul. Krakowsk� nast�piło 
na pocz�tku lipca br. Teraz wpłynie do Miasta faktura za wykonane zadania i dlatego 
w bud�ecie zapisano przywrócenie �rodków niewygasaj�cych”. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - zwrócił uwag�, �e „przywracaj�c �rodki niewygasaj�ce 
do bud�etu Miasta powoduje si� zamieszanie w bud�ecie, podnosz�c sztucznie �rodki 
inwestycyjne, tworz�c oscylator. Powoduje to fałszowanie wyniku finansowego �rodków 
inwestycyjnych bud�etu 2004 i 2005 roku”. 
 
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - wyja�niła, �e sprawa �rodków 
niewygasaj�cych i  ich  przywracania  do  bud�etu  wymaga  zmiany ustawowej. Rada 
Miasta powinna mie� mo�liwo�� wydłu�ania czasu niewygasania �rodków bez 
przywracania ich do bud�etu. Zobowi�zała si�, �e zgłosi problem podczas spotkania 
Unii Metropolii Miast Polskich.   
 
Przyst�piono do głosowania : 
Uchwała w sprawie zmian bud�etu Miasta  Rzeszowa na  2005 rok została podj�ta , „za 
głosowało 10  radnych, 1 radny był „przeciwny”, 10 radnych „wstrzymało si� od 
głosu”. 
 
Ad. 3. 
Pani Janina Filipek  - Skarbnik  Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie emisji obligacji (druk nr 
XLI/10/2005). 
/Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikami stanowi zał�cznik nr 8 do 
protokołu/.  
 
Radny p. Andrzej Szlachta - Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej 
Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała jednomy�lnie 
pozytywnie przedstawiony projekt uchwały . 



 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
Uchwała w sprawie emisji obligacji została podj�ta, „za głosowało 15  radnych, nikt z  
radnych nie był „przeciwny”, 4 radnych  „wstrzymało si� od głosu”. 
 
Ad.4. 
Pani Janina Filipek  - Skarbnik  Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaci�gni�cia po�yczki w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony �rodowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie (druk 
nr XLI/9/2005). 
/Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikami stanowi zał�cznik nr 9 do 
protokołu/.  
 
Radny p. Andrzej Szlachta - Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej 
Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja zaopiniowała pozytywnie 
przedstawiony projekt uchwały . 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie zaci�gni�cia po�yczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
�rodowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie została podj�ta , „za głosowało 19  
radnych, nikt z radnych nie był „przeciwny”, nikt nie „wstrzymał si� od głosu”. 
 
Ad. 5. 
Pani  Luciana Rozborska - Dyrektor Miejskiego O�rodka Pomocy Społecznej 
w Rzeszowie - w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały 
zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa (dot. zmiany w Statucie Miejskiego 
O�rodka Pomocy Społecznej w Rzeszowie, w zakresie post�powania wobec dłu�ników 
alimentacyjnych). /Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikami stanowi 
zał�cznik nr 10 do protokołu/.  
 
Radna p. Maria Korczowska - Przewodnicz�ca Komisji Rodziny i Pomocy 
Społecznej Rady Miasta Rzeszowa - poinformowała, �e Komisja zaopiniowała 
pozytywnie przedstawiony projekt uchwały . 
 



Radny p. Ryszard Piekło - Przewodnicz�cy Komisji Zdrowia Rady Miasta 
Rzeszowa - poinformował, �e Komisja nie została zapoznana z tre�ci� uchwały i nie 
odbyła posiedzenia w tej sprawie. 
  
Pan Marek Koberski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - odpowiedział, �e 
prezentowana uchwała zwi�zana jest z opiek� społeczn�, a nie z ochrona zdrowia. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa (dot. Zmiany w Statucie MOPS 
w zakresie post�powania wobec dłu�ników alimentacyjnych)  została podj�ta , „za” 
głosowało 17  radnych, nikt z  radnych nie był „przeciwny”, 1 radny  „wstrzymał si� od 
głosu”. 
 
Ad. 6. 
Pani   Luciana  Rozborska  -  Dyrektor   Miejskiego   O�rodka   Pomocy   
Społecznej w Rzeszowie - w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt 
uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa (dot. przyj�cie do bud�etu 
dodatkowych �rodków finansowych z PFRON). Wyja�niła, �e dodatkowe �rodki 
finansowe z PFRON zostan� w cało�ci wykorzystane na rehabilitacj� osób 
niepełnosprawnych w ramach pomocy społecznej. 
/ Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikami stanowi zał�cznik nr 11 do 
protokołu/.  
 
Radna p. Maria Korczowska - Przewodnicz�ca Komisji Rodziny i Pomocy 
Społecznej Rady Miasta Rzeszowa - poinformowała, �e Komisja zaopiniowała 
pozytywnie przedstawiony projekt uchwały . 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa (dot. przyj�cie do bud�etu 
dodatkowych �rodków finansowych z PFRON)  została podj�ta, „za” głosowało 19  
radnych, nikt z  radnych nie był „przeciwny”, nikt nie „wstrzymał si� od głosu”. 
 
Ad.7. 
 
Pan Ryszard Bieniek  - Kierownik w Wydziale Pozyskiwania Funduszy Urz�du 
Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawił projekt 



uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa do zatwierdzenia projektu z Europejskiego Funduszu Społecznego  
(druk nr  XLI/17/2005). Wyja�nił,  �e  w  przedstawianym   projekcie  uchwały   
nast�puje   zmiana  w   tytule,  co podkre�la priorytetowe zadanie, którego 
sfinansowanie b�dzie w 100% pochodziło ze �rodków PFRON. 
/Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikami stanowi zał�cznik nr 12 do 
protokołu/. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa do zatwierdzenia projektu z Europejskiego Funduszu Społecznego 
została podj�ta , „za” głosowało 19  radnych, nikt z  radnych nie był „przeciwny”, nikt 
nie „wstrzymał si� od głosu”. 
 
Ad.8. 
Pan Andrzej Mi�sik - Dyrektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 
Urz�du Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawił projekt 
uchwały w sprawie ustalenia najni�szego wynagrodzenia zasadniczego oraz warto�ci 
jednego punktu w złotych, stanowi�cych podstaw� sporz�dzenia tabeli miesi�cznych 
stawek wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników samorz�dowych zatrudnionych 
w jednostkach organizacyjnych miasta Rzeszowa (druk  nr XLI/1/2005). 

/ Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi zał�cznik nr 13 do protokołu/. 
 

Radny p. Andrzej Szlachta - Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej 
Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja została zapoznana z projektem 
uchwały, jednak nie wydała opinii. 

 
Radna p. Maria Korczowska - Przewodnicz�ca Komisji Rodziny i Pomocy 
Społecznej Rady Miasta Rzeszowa - poinformowała, �e Komisja zaopiniowała 
pozytywnie przedstawiony projekt uchwały, w cz��ci dotycz�cej opieki społecznej. 
 
Radny p. Janusz Ramski - zauwa�ył, �e w poszczególnych jednostkach Miasta 
wyst�puj� bardzo du�e ró�nice w warto�ci jednego punktu. Zaproponował „zwróci� 
projekt uchwały do dalszych analiz w komisjach i podj�� uchwał� na sesji sierpniowej”. 
 
Radna p. El�bieta Dzier�ak - powiedziała, �e w uzasadnieniu brakuje zapisów 
wcze�niej obowi�zuj�cej uchwały, a w zwi�zku z tym brakuje mo�liwo�ci porównania.  



Równocze�nie poprosiła o wyja�nienie „jak si� maj� zapisy tej uchwały do przyj�tego 
przez Rad� Miasta bud�etu na 2005 r.”. 
 
Radny p. Waldemar Szumny - Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta Rzeszowa  - 
zwrócił uwag�, na zapis w § 4, gdzie wpisano, �e podj�ta uchwała obowi�zuje od 1-go 
stycznia 2005 r. W zwi�zku z tym zauwa�ył, �e „chyba sprawa nie jest pilna i o ile 
komisje chc� si� z ni� bli�ej zapozna� - to mo�na jej podj�cie odło�y� do najbli�szej 
sesji w sierpniu br.”. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - przypomniał, �e na poprzedniej sesji został zmieniony 
bud�et w odniesieniu do Miejskiego Zarz�du Dróg i Zieleni - jak powiedział - „dzi� 
mamy tego efekt”. Zapytał: „dlaczego ta uchwała nie została przedstawiona Radzie do 
podj�cie w momencie uchwalania bud�etu Miasta na 2005 rok ?”. 
 
Radny p. Andrzej Dec - Przewodnicz�cy Rady Miasta - zapytał: „czy wzrost warto�ci 
punktu jest bezpo�rednim odzwierciedleniem wzrostu wynagrodzenia w danej 
jednostce?”. 
 
Pan Andrzej Mi�sik - Dyrektor Wydziału Organizacyjno - Administracyjnego 
Urz�du Miasta Rzeszowa - odpowiedział na zadane pytania: 
 
- wcze�niejsza regulacja warto�ci punktu była przeprowadzona w 2003 roku, 

 
  

- �rodki na wynagrodzenia w poszczególnych jednostkach s� zapisane w bud�ecie 
Miasta na 2005 r. i w ramach tych �rodków dyrektorzy mog� regulowa� 
wynagrodzenie pracowników.  Sam wzrost warto�ci punktu nie powoduje 
zmiany wynagrodzenia, a jedynie stwarza mo�liwo�� opracowania nowych tabel 
zaszeregowania dla pracowników w poszczególnych jednostkach, co jest 
podstaw� regulowania płac, 
 

  

- przedstawił tabele porównawcze warto�ci punktu w poszczególnych 
jednostkach porównujac je do warto�ci obowi�zujacych dotychczas. 

  

 
Pan Ryszard Winiarski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - uzupełnił 
wyja�nienia mówi�c; „wynagrodzenie w jednostkach miejskich oparte jest na tabelach 
kategorii zaszeregowania. Wzrost warto�ci punktu nie ma bezpo�redniego wpływu na 
wzrost wynagrodze�, ale umo�liwia dyrektorom jednostek dokonywanie zmian w ramach 
posiadanych �rodków.  Przeniesienie w czasie uchwalenia nie zmieni meritum sprawy. 
Zmiana warto�ci punktu jest zabiegiem czysto technicznym i umownym”.  
 



Radny p.Tomasz Kami�ski - powiedział: „rzeczywi�cie szkoda, �e zmiany warto�ci 
punktu b�d�cego podstaw� do zmian zaszeregowania pracowników w jednostkach 
miejskich nie dokonano w styczniu, a najpó�niej w momencie uchwalania bud�etu 
Miasta na 2005 rok. Jednak zróbmy to dzisiaj i uregulujmy powstałe zaległo�ci”.  
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie ustalenia najni�szego wynagrodzenia zasadniczego oraz warto�ci 
jednego punktu w złotych, stanowi�cych podstaw� sporz�dzenia tabeli miesi�cznych 
stawek wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników samorz�dowych zatrudnionych 
w jednostkach organizacyjnych miasta Rzeszowa została podj�ta, „za głosowało 16  
radnych, nikt z  radnych nie był „przeciwny”, 5 radnych „wstrzymało si� od głosu”. 
 
Ad. 9. 
Radny p. Andrzej Dec - Przewodnicz�cy Rady Miasta - poinformował, �e kolejnym 
punktem porz�dku obrad sesji jest „Uchwała w sprawie odwołania 
Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa”. / Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem  
stanowi zał�cznik nr 14 do protokołu/. 
 
Powołano Komisj� skrutacyjn� w składzie : 
- Andrzej Szlachta 
- Ryszard Piekło 
- Kazimierz Gre� 
 „za” powołaniem komisji skrutacyjnej w powy�szym składzie głosowało 19  radnych, 
nikt z  radnych nie  był „przeciwny”, nikt nie „wstrzymał si� od głosu”. 
 
Radna   p. El�bieta   Dzier�ak   -   jako  jedna   z   osób   podpisanych   pod   
wnioskiem o  odwołanie   p.Karola   W�sowicza   z   funkcji   Wiceprzewodnicz�cego,   
zwróciła   si� z pytaniem do p. W�sowicza: „czy zrealizował postulat zawarty w 
Rezolucji przyj�tej przez Rad� Miasta Rzeszowa dotycz�cej autolustracji”. Poprosiła 
Przewodnicz�cego Rady Miasta o informacje w sprawie realizacji przez radnych 
zapisów Rezolucji. 
 
Radny p. Karol W�sowicz - odpowiedział: „nie”. 
 
Radny p. Andrzej Dec - Przewodnicz�cy Rady Miasta - poinformował, �e na 
najbli�szym posiedzeniu Rady Miasta Rzeszowa przeka�e informacje na temat realizacji 
przez radnych Miasta Rezolucji o autolustracji. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - wybrany przewodnicz�cy komisji skrutacyjnej, 
przedstawił zasady i tryb głosowania w sprawie odwołania Wiceprzewodnicz�cego Rady 



Miasta Rzeszowa. Zwrócił si� do p. Janiny Załuskiej - radcy prawnego o ewentualne 
u�ci�lenie wyja�nie� i potwierdzenie, �e zasady zostały przedstawione w sposób jasny i 
jednoznaczny. 
 
Sporz�dzono karty do głosowania. Sprawdzono i zamkni�to urn� do głosowania. 
Przyst�piono do głosowania tajnego: 
Radny p. Kazimierz Gre� - odczytywał według listy obecno�ci nazwiska radnych, którzy 
odbierali karty do głosowania. Przechodzili w wyznaczone miejsce, tam dokonywali 
skre�le� na karcie, a nast�pnie kart� umieszczali w urnie.  
Nast�pnie komisja skrutacyjna przyst�piła do podliczenia głosów i sporz�dzenia 
protokołu z przeprowadzonego głosowania.  
 
Radny p. Andrzej Szlachta - przewodnicz�cy komisji skrutacyjnej przedstawił 
protokół Komisji Skrutacyjnej (protokół komisji skrutacyjnej  stanowi zał�cznik nr 15, a 
zaklejona koperta z kartami do głosowania stanowi zał�cznik nr 16 do protokołu). 
 
Uchwała w sprawie odwołania Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa została 
podj�ta , „za” głosowało 13  radnych, 10 radnych było „przeciwnych”, 1 radny 
„wstrzymał si� od głosu”. 
 
Ad.  10. 
Pan Artur Piwo�ski  - Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem  Miasta Rzeszowa - 
w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyra�enia zgody na dzier�aw� nieruchomo�ci na okres 30 lat w drodze przetargu 
nieograniczonego. 
Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikiem graficznym stanowi zał�cznik nr 17 
do protokołu. 
 
Radny p. Robert Kultys - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja przeanalizowała omawiany projekt 
uchwały. Jednak wynik głosowania (2 głosy „za”, 2 głosy „przeciw” i 1 głos 
„wstrzymuj�cy”) nie rozstrzygn�ł o opinii Komisji w tej sprawie. 
 
Radny p. Jacek Kiczek - zwrócił uwag� na ostatnie zdanie uzasadnienia do uchwały, 
w którym napisano: „proponowany okres 30-letni jest okresem optymalnym dla tego 
typu inwestycji”. Zapytał na jakiej podstawie powstało takie uzasadnienie, czy były 
prowadzone symulacje kosztów, czy takie stwierdzenie oparto tylko na 
 przypuszczeniach ?  
 



Radny p. Waldemar Szumny - równie� nawi�zuj�c do uzasadnienia poprosił o 
informacje na temat ewentualnych inwestorów, którzy s� zainteresowani terenem 
obj�tym uchwał�. 
 
Radny p. Janusz Ramski - wyraził w�tpliwo�� w sprawie zapisu § 2  pkt. 2 omawianej 
uchwały, gdzie na dzier�awc� nakłada si� dodatkowe obowi�zki polegaj�ce na realizacji 
infrastruktury technicznej. 
Stwierdził, �e nale�y rozwa�y� „czy to jest wła�ciwy sposób dzier�awy, czy nie lepiej 
ustali� roczny czynsz dzier�awny, który byłby korygowany w ka�dym kolejnym roku”. 
Poddał zaproponowane rozwi�zanie pod rozwag� i zaproponował sporz�dzenie 
stosownych analiz, które b�d� weryfikowane poprzez ustalony wska�nik. 
 
Radny p. Ryszard Piekło - zapytał: 
 
1/ dlaczego w uchwale zawarto okres dzier�awy 30-letni, a nie 10-letni ? 

 
2/ dlaczego w załaczeniu do przedlozonego projektu uchwały nie został zał�czony 

projekt umowy dzier�awy ? 
 

Radna p. El�bieta Dzier�ak - powiedziała, �e sprawa prezentowanej uchwały jest 
rzecz� bardzo kontrowersyjn� i w trosce o interes Miasta nale�y zwróci� uwag� na dwie 
sprawy: 
1/ warunki dzier�awy, 
2/ „rzecz musi by� oparta o zewn�trzn� opini� prawn� i ekonomiczn�”. 
Zgłosiła wniosek , �e „Rada Miasta powinna wyst�pi� o opini� prawn� i eksperck�”. 
Powiedziała te�, �e „kwestia lat i kwestia cen nie jest zweryfikowana. Wida� dbanie 
jedynie o interes inwestora. Wyst�puje wiele niedoci�gni�� tej uchwały”.  
 
Radny p. Andrzej Szlachta - powiedział: „wida� inny aspekt sprawy. Poprzednio 
prezentowana i przyj�ta do realizacja uchwała dotyczyła wyra�enia zgody na sprzeda�, 
dzi� prezentowana jest nowa uchwała dotycz�ca tego samego terenu i mówi ona 
 o dzier�awie na 30 lat. Wynika to z faktu, �e pojawili si� byli wła�ciciele, a dzi� prawo 
własno�ci jest �wi�tym prawem. Rada Miasta podejmuj�c uchwał� w sprawie dzier�awy 
zamknie byłym wła�cicielom drog� do prawa własno�ci. Mo�e nale�y ogłosi� przetarg 
na sprzeda� i byli wła�ciciele zdecyduj�. Radni bior� odpowiedzialno�� za pozbawienie 
byłych wła�cicieli prawa własno�ci. A co ze stron� moraln�?”. 
 
Pan Artur Piwo�ski  - Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem  Miasta Rzeszowa -  
odpowiedział: 
- wpisuj�c w uchwał� okres 30-letni opierano si� na analizach i konsultacjach z 

innymi miastami takimi jak: Lublin, Łód� i Gda�sk, 



-  terenem zainteresowane s� dwie firmy deweloperskie: z Krakowa i Warszawy oraz 
inwestor, który nabył ju� cz��� przyległych nieruchomo�ci,  

- Rada  Miasta   ma   wpisa�  do   uchwały   warunki  dzier�awy  i  to   zostało   
wpisane 
w prezentowanej uchwale, a specyfikacja zobowi�za� do tych warunków b�dzie 
zawarta w odr�bnej umowie, która zostanie podpisana przez dzier�awc�, 

- nie ma mowy o zwrocie nieruchomo�ci byłym wła�cicielom, a jedynie istnieje 
mo�liwo�c pierwsze�stwa nabycia w stosunku do cz��ci terenu wymienionego 
w uchwale. Prezydent Miasta zamienił propozycj� sprzeda�y na dzier�aw�, poniewa� 
istnieje mo�liwo�� nabycia terenu przez kilku inwestorów, którzy mog� podzieli� 
teren 1,5 ha na mniejsze cz��ci  i cel du�ej inwestycji nie zostanie zrealizowany.  

 
Pan Ryszard Winiarski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - odniósł si� do 
wypowiedzi radnych: 
- planowana na tym terenie jest bardzo powa�na inwestycja, która wymaga pot��nych 

nakładów finansowych, a co za tym idzie okres zwrotu poniesionych kosztów jest 
długi. Dlatego nale�y stworzy� inwestorowi mo�liwo�� zrealizowania zamierze�, 

- przedło�ona Radzie Miasta uchwała ma akceptacj� nieobecnego dzisiaj Pana 
Prezydenta Ferenca, którego zdaniem forma dzier�awy jest bezpieczniejsza ni� 
sprzeda� nieruchomo�ci. Co do zapisów zamieszczonych w tej uchwale Prezydent 
Miasta nie ma �adnych w�tpliwo�ci co do ich słuszno�ci. 
Mo�na w dalszym ci�gu snu� ró�ne hipotezy, ale ta forma dzier�awy jest zdaniem 
Prezydenta Miasta najbardziej korzystna. Daje mo�liwo�� zainkasowania od razu 
du�ych pieni�dzy przy gwarancji zrealizowania zamierzenia. Prezydent przekonany 
o słuszno�ci przedstawionej propozycji wychodzi z ni� do Rady Miasta. Wycena 
przedstawiona w zał�cznikach wynika z operatu sporz�dzonego przez uprawnionego 
biegłego.  Natomiast decyzja nale�y do Rady Miasta. 

 
Radny p. Piotr Rybka - zapytał: 
1/ czy zostały zachowane wszystkie procedury konieczne do ogłoszenia przetargu ? 
2/ czy w ofercie dzier�awy zostały zapisane warunki wykorzystania terenu ? 

 
Pan Artur Piwo�ski  - Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem  Miasta Rzeszowa -  
odpowiedział, �e podj�cie przedstawionej dzi� uchwały umo�liwi rozpocz�cie 
wszystkich procedur zwi�zanych z przetargiem. 
 
Radny p. Robert Kultys -  powiedział �e „jest to pierwsza tego typu inwestycja 
w Rzeszowie . Z punktu widzenia Rady Miasta wszystkie procedury przetargowe musza 
by� jak najbardziej czyste”. Przypomniał o wst�pnej umowie z inwestorem, który jako 
pierwszy był zainteresowany realizacj� du�ej inwestycji na tym terenie. Teraz w 
uchwale nic si� nie mówi o zapisach poprzedniej umowy. Z tego wynika, �e tylko jeden 



inwestor - w przypadku, gdy wygra przetarg - jako jedyny b�dzie musiał zrealizowa� 
wcze�niej zawarte umowy. „ Jest to nierówne traktowanie podmiotów”. 
Zapytał, czy w ramach proponowanych 15 000 000 złotych maj� by� zrealizowane 
wszystkie (trzy) wcze�niej wymieniane  inwestycje ? 
 
Radna p. Marta Niewczas - powiedziała: „nie utrudnia� inwestycji. Powstan� nowe 
miejsca pracy dla mieszka�ców Miasta i zostanie zabudowane atrakcyjnym 
nowoczesnym budynkiem Centrum”. Zaproponowała, �eby do umowy dzier�awy 
doł�czy� aneks „pakiet inwestycji towarzysz�cych”. Zapytała tak�e „czy oferty 
dzierzawy terenu zostały przekazane do publikacji w mediach ogólnopolskich?”.  
 
Radny p. Andrzej Dec - powiedział: „w interesie Miasta jest, aby ta lub podobna 
inwestycja została zrealizowana w Rzeszowie. Da to nast�puj�ce korzy�ci dla Miasta: 
1/ zabudowany zostanie zaniedbany fragment terenu  w �cisłym Centrum Miasta, 
2/ do bud�etu Miasta b�d� wpływały podatki od inwestora z tytułu podatku od 

nieruchomo�ci, 
3/ do bud�etu Miasta b�d� wpływały podatki z tytułu zatrudnianych pracowników”. 
 
Pan Ryszard Winiarski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - odniósł si� do 
wypowiedzi radnych: 
1/ w kwocie 15 000 000 złotych wliczona jest realizacja przedszkola, 
2/ w warunkach przetargu b�dzie wszystko zapisane, równie� sprawy zwi�zane 

 z pakietem inwestycji towarzyszacych, 
3/ po  podjeciu   przez   Rad�  Miasta   istnieje  obowi�zek  ogłoszenia  oferty  

dzier�awy w mediach ogólnopolskich i to nawet dwukrotnie, 
4/ zaprosił radnych do prac w komisji przetargowej. 
 
Radny   p.   Jacek  Kiczek   -   powiedział;  „ po  przeanalizowaniu  kwestii  
w�tpliwych, w uzgodnieniu z kolegami radnymi wnioskuj�, aby skierowa� omawian� 
uchwał� do dalszych prac w komisji celem wyja�nienia w�tpliwo�ci”. 
 
Wniosek „aby skierowa� uchwał� (w sprawie wyra�enia zgody na dzier�aw� 
nieruchomo�ci na okres 30 lat w drodze przetargu nieograniczonego) do dalszych prac 
w komisji celem wyja�nienia w�tpliwo�ci” został przyj�ty. 
„Za” wnioskiem głosowało 14 radnych, 9 radnych było „przeciwnych”, nikt nie 
„wstrzymał si�” od głosu. 
 
Ad.  11. 
Pani Gabriela Gołuch  - architekt, autor projektu - w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawiła  projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza staroniwskie” przy al. 



Witosa w Rzeszowie. Przedstawiła szczegółowe informacje (zał�cznik 18). Tekst 
uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikiem graficznym stanowi zał�cznik nr 19 do 
protokołu. 
 
Radny p. Robert Kultys - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza staroniwskie” przy  al. Witosa 
w Rzeszowie została podj�ta , „za głosowało 19  radnych, nikt z  radnych nie był 
„przeciwny”, nikt nie „wstrzymał si� od głosu”. 
 
Ad.  12. 
Pani Gabriela Gołuch  - architekt, autor projektu - w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawiła  projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia  
zmiany Nr 105/13/2005 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego w 
rejonie ulic Strzy�owskiej, Ustrzyckiej, Dukielskiej i Kro�nie�skiej w Rzeszowie (druk 
nr XLI/16/2005) /zał�cznik 20/. Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikiem 
graficznym stanowi zał�cznik nr 21 do protokołu. 
 
Radny p. Robert Kultys - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia  zmiany Nr 105/13/2005 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego w rejonie ulic Strzy�owskiej, 
Ustrzyckiej, Dukielskiej i Kro�nie�skiej  w Rzeszowie została podj�ta,  „za głosowało 
13  radnych,  nikt  z  radnych  nie  był „przeciwny”, 1 radny „wstrzymał si� od głosu”. 
 
Ad.  13. 
 



Radna p. El�bieta Dzier�ak - w imieniu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa, 
która jest autorem projektu uchwały - przedstawiła  projekt uchwały w sprawie 
przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
Nr 109/17/2005 przy ul. Kopernika  w Rzeszowie  (druk nr XLI/3/2005). Wyja�niła, �e 
Komisja Rewizyjna podj�ła decyzj� o przedstawieniu Radzie Miasta do uchwalenia 
prezentowanego projektu uchwały po spotkaniu z mieszkank�, która jest osoba 
niepełnosprawn�. Jej problem polega na uci��liwym s�siedztwie instytucji. Za �cian� 
swojego mieszkania zlokalizowanego na niskim parterze ma Spółdzielcz� Kas� 
Oszcz�dno�ciowo - Kredytow�, a obecnie czynione s� starania o przekształcenie 
s�siedniego mieszkania (po drugiej stronie) na inn� instytucj� publiczn�. Podj�cie przez 
Rad� Miasta prezentowanej uchwały pozwoli na odło�enie w czasie wydania decyzji na 
przekształcenie s�siedniego mieszkania w lokal u�ytkowy, co umo�liwi poszukiwanie 
innych rozwi�za�. Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikiem graficznym 
stanowi zał�cznik nr 22 do protokołu. 
 
Radny p. Robert Kultys - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja nie zaopiniowała przedstawionego 
projektu uchwały, chocia� go omówiła i odbyła wizj� w terenie. W wyniku analizy 
 i przeprowadzonej wizji, zdaniem Komisji, podj�cie proponowanej uchwały nie 
rozwi��e problemu. Warunki techniczne do przekształcenia lokalu mieszkalnego w 
u�ytkowy s� bardzo korzystne. �ciana s�siaduj�ca jest podwójn� �cian� zewn�trzn�, 
s�siednich budynków, co zagwarantuje wyciszenie.  Równie� charakter lokalu (bank) 
nie jest zbyt uci��liwym s�siedztwem, cz�sto korzystniejszym ni� mieszkanie - bo w 
godzinach wieczornych i nocnych  oraz w niedziele jest nieczynny. 
 
Radny   p. Piotr  Rybka  -  powiedział: „ ja  jestem  członkiem  i  pracuj�  od  kilku  lat 
w  Komisji Mieszkaniowej, która przyj�ła polityk� wyra�ania zgody na 
przekwalifikowanie mieszka� poło�onych na parterach budynków, zlokalizowanych przy 
głównych ci�gach komunikacyjnych w Centrum Miasta, na lokale u�ytkowe”. 
Zaproponował rozwa�enie mo�liwo�ci zamiany mieszkania wnioskodawczyni na inne, 
które b�dzie gwarantowało lepsze s�siedztwo. 
 
Pan Marek Ustrobi�ski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - poinformował, �e 
o ile Rada Miasta nie podejmie dzisiaj przedstawionej uchwały, to Wydział Architektury 
b�dzie zmuszony wyda� decyzj� zezwalaj�c� na zmian� u�ytkowania lokalu. 
 
Radny p. Ryszard Piekło - powiedział; „nie mo�na pogarsza� mieszka�com warunków 
zamieszkiwania w sposób administracyjny. Trzeba widzie� jednostk� i w miar� 
mo�liwo�ci jej pomaga�”. 
 



Radna p. El�bieta Dzier�ak - w imieniu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa, 
która jest  autorem projektu uchwały - odniosła si� do  wypowiedzi radnych: 
- „Pani, która protestuje przeciwko lokalizacji w bezpo�rednim s�siedztwie swojego 

mieszkania lokali u�ytkowych jest osob� niepełnosprawn� ruchowo i nie zamierza 
si� przeprowadza� do innego mieszkania. Lokalizacja jej mieszkania jest dla niej 
najbardziej optymalnym rozwi�zaniem.  

- Zdaniem Komisji Rewizyjnej ka�dy wła�ciciel mieszkania ma prawo wpływania na 
zmiany w jego bezpo�rednim s�siedztwie. Nie mo�na rujnowa� �ycia osobie 
niepełnosprawnej zgadzaj�c si� na uci��liwe s�siedztwo”. 

 
Radny p. Andrzej Dec - powiedział; „ka�dy wła�ciciel nieruchomo�ci powinien mie� 
prawo zagospodarowania jej  zgodnie z własnym �yczeniem. Dlatego - to Miasto musi 
znale�� rozwi�zanie problemu bez anga�owania  w konflikt Rady Miasta”. 
 
Radny p. Antoni Kopaczewski - zauwa�ył, �e „problem zgłoszony w dyskusji podczas 
omawiania uchwały wynika z transformacji ustrojowej Kraju, gdzie za koszty tej 
transformacji płac� pojedyncze osoby,  najcz��ciej - te najbardziej bezbronne”. 
 
Radny p. Konrad Fijołek - zawnioskował, by „nie tworzy� precedensu, gdzie organ 
uchwałodawczy anga�uje si� w indywidualne problemy pojedynczych osób. Poczeka� do 
czasu a� organ wykonawczy spróbuje rozwi�za� powstały problem”. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 109/17/2005 przy ul. Kopernika  w Rzeszowie 
została podj�ta , „za” głosowało 10  radnych, 6  radnych było „przeciwnych”, 3 
radnych  „wstrzymało si� od głosu”. 
 
Ad.  14. 
Pan Grzegorz Róg  - architekt, autor projektu - w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 108/16/2005 przy ul. �w. 
Mikołaja  w Rzeszowie. Szczegółowy tekst wypowiedzi stanowi zał�cznik nr 23. 
Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikiem graficznym stanowi zał�cznik nr 24 
do protokołu. 
 
Radny p. Robert Kultys - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja nie wypracowała opinii na posiedzeniu, 
chocia� została zapoznana z projektem przyst�pienia. Dzi� odbyła si� wizja w terenie, 
podczas której członkowie Komisji stwierdzili, �e jednak nale�y przyst�pi� do 



opracowania planu zagospodarowania na tym terenie, co umo�liwi jego 
uporz�dkowanie. 
 
Radna p. Marta Niewczas - zapytała, czy jest prawd� �e wła�ciciel terenu zamierza 
wybudowa� przybudówk� do istniej�cego budynku, która b�dzie oddalona od bloku 
mieszkalnego  o  5 m  i  czy  ta  odległo��  spowoduje   zaciemnienie  okien  
mieszka�com bloku ? Zapytała te�, czy jest prawd�, �e w podwórzu ju� istniej�cych 
budynków planowana jest budowa 10-cio pi�trowego bloku ? 
 
Pan Andrzej Skotnicki - Dyrektor Wydziału Architektury Urz�du Miasta Rzeszowa 
- odpowiedział: 
-  inwestor wyra�a wol� budowy budynku o 4 kondygnacjach z miejscami postojowymi 

w podziemiu, 
- nale�y uchwali� plan zagospodarowania tego terenu, �eby uporz�dkowa� teren 

 i okre�li� zasady jego ewentualnej zabudowy . 
 
Pani Małgorzata �liwa -  w imieniu 30 rodzin, mieszka�ców rejonu na którym ma 
zosta� opracowany plan zagospodarowania - poinformowała, �e od 5 lat mieszka�cy 
protestuj� przeciwko zamierzeniom inwestycyjnym planowanym przez wła�cicieli 
terenów w podwórzu ich bloku. Powiedziała, �e mieszka�cy słysz�c o ró�nych 
zamierzeniach inwestycyjnych wła�cicieli obawiaj� si�, �e nowe inwestycje w znacznym 
stopniu pogorsz� im warunki zamieszkiwania, które ju� dzi� ze wzgl�du na lokalizacj� i 
s�siedztwo nie s� najłatwiejsze. Dodatkowo wyraziła obawy mieszka�ców co do 
planowanej likwidacji dotychczasowych miejsc postojowych. 
 
Pan Grzegorz Róg  - architekt, autor projektu - wyja�nił, �e przyst�puj�c do 
opracowania planu zagospodarowania zostanie wył�czona mo�liwo�� inwestowania na 
tym obszarze bez sporz�dzonego planu, którego celem jest ochrona praw wszystkich 
mieszka�ców i wła�cicieli przyległych terenów. Tym samym przyst�puj�c do 
opracowania planu zostanie zabezpieczony interes mieszka�ców. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 108/16/2005 przy ul. �w. Mikołaja  w Rzeszowie 
została podj�ta , „za” głosowało 16  radnych, nikt z  radnych nie był „przeciwny”, 2 
radnych „wstrzymało si� od głosu”. 
 
Ad.  15. 
Pan Grzegorz Róg  - architekt, autor projektu - w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 



Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 107/15/2005 „Rzeszowskie 
Centrum Komunikacyjne” (druk nr XLI/14/2005). Szczegółowy tekst wypowiedzi 
stanowi zał�cznik nr 25. 
Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikiem graficznym stanowi zał�cznik nr 26 
do protokołu. 
 
Radny p. Robert Kultys - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Radny p. Jacek Kiczek - poinformował, �e zwróciły si� do niego z pro�b� o 
interwencj� osoby prowadz�ce działalno�� handlow� i gastronomiczn� na placu przed 
Dworcem. Celem tej interwencji ma by� zabezpieczenie ich interesów poprzez 
stworzenie mo�liwo�ci ich dalszego funkcjonowania na terenie przy Dworcu. 
Poprosił o uwzgl�dnienie tych głosów w pracach nad planem. 
 
Pani Anna Rai�czuk - Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - poinformowała, 
�e celem opracowania planu jest uporz�dkowanie terenu wokół Dworca. Obecnie jest 
czyniony pierwszy etap prac, czyli przyst�pienie do rozpocz�cia planu. Kolejno b�d� 
realizowane etapy okre�laj�ce zasady inwestowania w tym terenie. Natomiast ostateczne 
zasady funkcjonowania obiektów handlowych i gastronomicznych na podstawie planu 
okre�li wydział Architektury. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 107/15/2005 „Rzeszowskie Centrum 
Komunikacyjne”  została  podj�ta, „za głosowało 15  radnych,  nikt 
z   radnych nie był „przeciwny”, 2 radnych „wstrzymało si� od głosu”. 
 
Ad.  16. 
Pan Grzegorz Róg  - architekt, autor projektu - w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 106/14/2005 „Drabinianka - 
Kaczenice” w Rzeszowie (druk nr XLI/13/2005). Szczegółowy tekst wypowiedzi 
stanowi zał�cznik nr 27. 
Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikiem graficznym stanowi zał�cznik nr 28 
do protokołu. 
 



Radny p. Janusz  Ramski - w imieniu Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Radny  p. Konrad  Fijołek   -   przypomniał,  �e  ju�  wcze�niej  była  podj�ta  uchwała 
w sprawie przyst�pienia do opracowania planu zagospodarowania przestrzennego dla 
tego terenu. 
 
Radny  p. Ryszard  Piekło  -   zapytał,  czy teren opracowania obejmuje tereny 
górnicze i dlaczego nie jest opracowywany plan zagospodarowania dla całego obszaru 
górniczego ? 
 
Pani Anna Rai�czuk - Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - poinformowała, 
�e proponowana do podj�cia uchwała jest kolejnym przyst�pieniem do opracowania 
planu na tym samym obszarze. Powtórne przyst�pienie spowodowane jest faktem 
zmiany przepisów prawnych,  które  nakładaj�  obowi�zek  wznowienia  całej  
procedury  i uchwalania planu w nowym trybie.  Obszar opracowania rzeczywi�cie 
obejmuje tereny górnicze, jednak Rada Miasta odst�piła od opracowywania planu dla 
terenów górniczych, poniewa� obj�tych opracowanymi szczegółowymi planami 
zagospodarowania przestrzennego jest ju� 80% ich powierzchni. Dodatkowo cały teren 
obejmuje obszary ju� zabudowane oraz tereny b�d�ce własno�ci� WSK PZL. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 106/14/2005 „Drabinianka - Kaczenice” w 
Rzeszowie została podj�ta , „za głosowało 13  radnych, nikt z  radnych nie  był 
„przeciwny”, 1 radny „wstrzymał si� od głosu”. 
 
Ad.  17. 
 
Pan Michał Bogaczewicz - pracownik Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - w imieniu 
Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawił  projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do 
sporz�dzenia  Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 111/19/2005 
w rejonie ul. Wyspia�skiego w Rzeszowie. Szczegółowy tekst wypowiedzi stanowi 
zał�cznik nr 29. 
Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikiem graficznym stanowi zał�cznik nr 30 
do protokołu. 
 
Radny p. Janusz  Ramski - w imieniu Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 



projekt uchwały. Dodał, �e Komisja wnioskuje równocze�nie o przedstawienie do 
uchwalenia na najbli�szej sesji Rady uchwały w sprawie przystapienia do sporz�dzenia 
MPZP dla przebiegu całej ulicy Wyspia�skiego. 
 
Pani Anna Rai�czuk - Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - poinformowała, 
�e zgodnie z wnioskiem Komisji Gospodarki Przestrzennej na najbli�sz� sesj� Rady 
Miasta zostanie przygotowany i przedło�ony projekt uchwały w sprawie przyst�pienia 
do opracowania MPZP dla przebiegu całej ulicy. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 111/19/2005 w rejonie ul. Wyspia�skiego  w 
Rzeszowie została podj�ta , „za” głosowało 16  radnych, nikt z  radnych nie był 
„przeciwny”, nikt nie „wstrzymał si� od głosu”. 
 
Ad.  18. 
Pan Michał Bogaczewicz - pracownik Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - w imieniu 
Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawił  projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do 
sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 110/18/2005 
w rejonie ul. Szkolnej w Rzeszowie. 
Szczegółowy tekst wypowiedzi stanowi zał�cznik nr 31. 
Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem i zał�cznikiem graficznym stanowi zał�cznik nr 32 
do protokołu. 
 
Radny p. Janusz  Ramski - w imieniu Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Pani Anna Rai�czuk - Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - na rysunku 
graficznym przedstawiła map� własno�ci gruntów. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 110/18/2005 w rejonie ul. Szkolnej 
w Rzeszowie została podj�ta , „za” głosowało 16  radnych, nikt z  radnych nie był 
„przeciwny”, nikt nie „wstrzymał si� od głosu”. 
 
 
Ad.  19. 



Pani Anna Rai�czuk - Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - w imieniu 
Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  przedstawiła   projekt   uchwały   w  sprawie  
uzupełnienia i aktualizacji Programu Rewitalizacji Obszarów Miejskich w Rzeszowie. 
Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi zał�cznik nr 33 do protokołu. 
 
Radny p. Janusz  Ramski - w imieniu Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja została zapoznana z uchwał�, ale nie 
wydała w jej sprawie opinii. 
 
Pan Adolf Gubernat - Przewodniczacy Komisji Edukacji Rady Miasta Rzeszowa - 
zaapelował o jak najszybsze uruchomienie �rodków z rewitalizacji na remonty szkół. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie uzupełnienia i aktualizacji Programu Rewitalizacji Obszarów 
Miejskich w Rzeszowie została podj�ta , „za” głosowało 17  radnych, nikt z  radnych 
nie był „przeciwny”, 1 radny „wstrzymał si� od głosu”. 
 
Ad.  20. 
Pani Gra�yna Chłanda - Dyrektor do spraw Technicznych Miejskiego 
Przedsiebiorstwa Wodoci�gów i Kanalizacji w Rzeszowie - w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
mi�dzygminnego z Gmin� Krasne. 
Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi zał�cznik nr 34 do protokołu. 
 
Radny p. Janusz  Ramski  - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji  Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja nie wydała opinii na 
temat prezentowanej uchwały. 
Poprosił o wyja�nienia jakie skutki prawne b�dzie miało podpisanie umowy opisanej 
w uchwale. 
 
Radny p. Antoni Dudek - zapytał w jakim stanie jest przejmowana sie� wodoci�gowa? 
 
Pani Gra�yna Chłanda - Dyrektor do spraw Technicznych Miejskiego 
Przedsi�biorstwa Wodoci�gów i Kanalizacji w Rzeszowie - wyja�niła, �e nieodpłatne 
przekazanie sieci wodoci�gowej i kanalizacyjnej oraz działek, na których zlokalizowane 
s� te urz�dzenia na rzecz Miasta Rzeszów spowoduje, �e mieszka�cy korzystaj�cy z 
tych urz�dze� b�d� pobiera� wod� i odprowadza� �cieki za opłat� tak� jak� ponosz� 
mieszka�cy Rzeszowa. Nadzór nad sieci� b�dzie sprawował MPWiK i b�dzie dbał o 
stan techniczny sieci. Najstarsza cz��� przejmowanej sieci pochodzi z lat 90-tych, czyli 
jest sieci� now� i nie wymaga nakładów finansowych. Wszystkie szczegóły 



zabezpieczaj�ce interes Miasta zostan�  szczegółowo okre�lone i zapisane w zawartej 
umowie.   
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia mi�dzygminnego z Gmin� Krasne została 
podj�ta , „za” głosowało 11  radnych, nikt z  radnych nie był „przeciwny”, 2 radnych 
„wstrzymało si� od głosu”. 
 
Ad.  21. 
Pan Wiesław  Jurek  - Dyrektor  Miejskie j Administracji  Targowisk  i   
Parkingów w Rzeszowie - w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawił  projekt 
uchwały  zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie warunków 
udost�pniania miejsc dla pojazdów na nieruchomo�ci komunalnej poło�onej w 
Rzeszowie przed siedzib� Podkarpackiego Urz�du Wojewódzkiego (druk nr 
XLI/5/2005). 
Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi zał�cznik nr 35 do protokołu. 
 
Radny p. Janusz  Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. Jednocze�nie zaproponował 
wprowadzenie zmian do zapisu Statutu MATiP, które b�d� regulowały tak drobne 
sprawy jak  godziny funkcjonowania płatnego parkingu.  Do wprowadzania tych zmian 
nie nale�y anga�owa� Rady Miasta i wprowadza�  je poprzez podejmowanie odr�bnych 
uchwał.  
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie warunków 
udost�pniania miejsc dla pojazdów na nieruchomo�ci komunalnej poło�onej w 
Rzeszowie przed siedzib� Podkarpackiego Urz�du Wojewódzkiego została podj�ta , „za 
głosowało 16  radnych, nikt z  radnych nie był „przeciwny”, nikt nie „wstrzymał si� od 
głosu”. 
 
Ad.  21. 
Pan  Wiesław  Jurek  -  Dyrektor  Miejskiej  Administracji  Targowisk  i  
Parkingów w Rzeszowie - w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawił  projekt 
uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty targowej sprzeda�y dokonywanej przez 



podmioty nie b�d�ce przedsi�biorcami na targowisku przy ul. Wyspia�skiego w 
Rzeszowie (druk nr XLI/4/2005). 
Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi zał�cznik nr 36 do protokołu. 
 
Radny p. Janusz  Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji  Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie zwolnienia z opłaty targowej sprzeda�y dokonywanej przez 
podmioty nie b�d�ce przedsi�biorcami na targowisku przy ul. Wyspia�skiego w 
Rzeszowie została podj�ta , „za” głosowało 17  radnych, nikt z  radnych nie był 
„przeciwny”, nikt nie „wstrzymał si� od głosu”. 
 
Ad.  22. 
Pani Urszula Kukulska - Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Urz�du Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła  
projekt uchwały w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej 
Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. (druk nr XLI/7/2005). 
Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi zał�cznik nr 37 do protokołu. 
 
Radny p. Janusz  Ramski  - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji  Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja nie zaopiniowała 
przedstawionego projektu uchwały. Nie zajmowała si� tym tematem. 
Zapytał: „sk�d mamy w bud�ecie dodatkowe 300 000 złotych” ? 
 
Pani Urszula Kukulska - Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Urz�du Miasta Rzeszowa - odpowiedziała, �e wpłyn�ły dodatkowe �rodki finansowe,  
które zostały przeznaczone na realizacj� budynku przy ul. Strzelniczej, co zostało 
zapisane w uchwalonej dzisiaj uchwale w sprawie zmian w bud�ecie Miasta na 2005 r. 
 
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta Rzeszowa - wyja�niła, �e „MZBM prowadzi 
budow� budynku przy ul. Strzelniczej W ubiegłym roku było przeznaczonych na ten cel 
130 000 złotych poprzez podwy�szenie kapitału RGK (zadanie realizowane przez 
MZBM). Obecnie MZBM nie posiada zdolno�ci inwestycyjnych. W zwi�zku z tym chc�c 
kontynuowa� realizacj� tego budynku musimy z bud�etu Miasta wygospodarowa� �rodki 
finansowe na ten cel. Do spółki prawa handlowego nie mo�emy przekaza� �rodków 
finansowych w �aden inny sposób jak tylko poprzez podwy�szenie kapitału zakładowego.  



Obecnie rozwa�ana jest sprawa przeniesienia inwestycji do bud�etu Miasta i wówczas 
zostanie obnizony kapitał zakładowy RGK sp z o.o.”. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej Gospodarki 
Komunalnej Spółki z o.o.  została podj�ta , „za” głosowało 14  radnych, nikt z  
radnych nie był „przeciwny”, nikt nie „wstrzymał si� od głosu”. 
 
Ad.  23. 
Pan Ryszard Bieniek  - Kierownik w Wydziale Pozyskiwania Funduszy Urz�du 
Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na 
realizacj� projektu „Biuro Współpracy Transgranicznej i Inicjatyw Gospodarczych” 
wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów do współfinansowania w ramach 
Programu S�siedztwa Polska - Białoru�  - Ukraina INTERREG III A/TACIS CBS 2004-
2005  (druk nr XLI/12/2005). Przedstawił plansze graficzne do uzasadnienia (zał�cznik 
nr 38). 
Tekst uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi zał�cznik nr 39 do protokołu. 
 
Radny p. Janusz  Ramski - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji  Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja nie zaopiniowała 
przedstawionego projektu uchwały. Nie zajmowała si� tym tematem. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta  - Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno - Bud�etowej 
Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, �e Komisja nie zaopiniowała przedstawionego 
projektu uchwały, ale wst�pnie zapoznała si� z jego tre�ci�. 
 
\Radny p. Jacek Kiczek - zapytał: „z czego wynika, �e w programie współpracy 
wymieniony jest tylko Kijów i Lwów, kiedy Rzeszów ma inne Miasta partnerskie, z 
którymi mo�na byłoby pogł�bi� współprac� w ramach tego programu. Łuck jest 
miastem, które współpracuje z miastami białoruskimi, uczy ich zasad demokracji i 
nale�ałoby w ten program wpisa� miasto Łuck”. Powiedział, �e jego zdaniem „program 
jest niedopracowany z powodu zaw��enia go do współpracy tylko ze Lwowem”. 
Zawnioskował o wprowadzenie do programu miasta Łuck. 
 
Radny p. Janusz Ramski - zapytał: 
-  na jakie lata przewidywana jest realizacja tego programu ? 
- jakie s� mo�liwo�ci przeprowadzenie modernizacji w pomieszczeniach Biura Rady 
     Miasta ? 
 



Radna p. El�bieta Dzier�ak - powiedziała, �e jej zdaniem stanowczo za du�a kwota 
jest rezerwowana w programie na szkolenia urz�dników. 
Zwróciła uwag� „na zbyt pó�ny termin przedstawiania radnym tematów, które b�d� 
omawiane na najbli�szej sesji Rady, mimo �e terminarz obrad sesji jest znany. 
Cz�sto materiały wpływaja do Biura Rady na kilka dni przed sesj� i radni mimo, �e 
zostaj� zapoznani z problemem nie maj� czasu na powtórn� analiz� tematów i 
wprowadzanie ewentualnych zmian. Pod presj� upływajacego czasu musz� podj�� 
szybk� decyzj� poprzez podj�cie stosownej uchwały, bo termin decyzji ograniczony jest 
czasowo. 
Pó�niej cz�sto słycha�, �e skutkiem decyzji Rady Miasta, która podj�ła stosown� 
uchwał�  powstał problem, a przecie� projekty uchwał do podj�cia przez Rad� 
przygotowuje i  przedstawia Prezydent Miasta”. 
 
Radny p. Andrzej  Szlachta - przypomniał, �e na wczorajszym posiedzeniu Komisji 
Ekonomiczno-Bud�etowej padła propozycja modyfikacji tego projektu uchwały. 
Powiedział, �e liczył, i� na dzisiejszej sesji zostanie przedstawiona jaka� koncepcja. 
Zapytał, czy autorzy uchwały odrzucili sugestie Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej, czy 
uznali je za niemo�liwe do realizacji? Zaapelował o informowanie Rady Miasta 
o podejmowanych działaniach zmierzaj�cych do pozyskiwania �rodków unijnych ju� na 
etapie wst�pnych prac. Pozwoli to na dogł�bn� analiz� problemu i ewentualne 
zgłoszenie propozycji i uwag radnych.   
 
Radna p. Janina Bła�ej - zwróciła uwag�, �e zapis dotycz�cy współpracy Uniwersytetu 
jest zbyt ogólny.  Zapotrzebowanie na współprac� mi�dzy wy�szymi uczelniami jest 
du�e i nie nale�y ogranicza� jej do wskazanych uczelni. Nale�y tak�e zabezpieczy� 
wi�cej �rodków finansowych na prowadzenie wspólnych bada� naukowych w ramach 
podj�tej współpracy opartej na przyj�tym programie. 
 
Pan Ryszard Bieniek  - Kierownik w Wydziale Pozyskiwania Funduszy Urz�du 
Miasta Rzeszowa - wyja�nił: 
- Termin składania wniosków upływa ko�cem sierpnia br. i jest to jedyny termin, 
- program przewidziany jest na okres od kwietnia 2006 do pa�dziernika 2007 roku, 
- głównym celem rezerwowania w programie �rodków jest utworzenie biura. Jego 

wyposa�enie i obsługa. W program został wpisany remont i modernizacja budynku 
przy ul. Kr. Kazimierza oraz sali obrad w Ratuszu, dostosowuj�cy t� sal� do 
prowadzenia konferencji z tłumaczeniem symultanicznym i wymian� mebli. 
Wpisanie w to zadanie dodatkowych pomieszcze� mogłoby nie zosta� 
zaakceptowane. Brak akceptacji opracowanego programu mogłoby spowodowa�, �e 
Rzeszów nie uzyskałby �adnych �rodków w ramach tego programu, 

- program obejmuje współprac� ze Lwowem, a my obecnie dostosowujemy si� do 
programu. Istnieje realna mo�liwo�� w dalszym etapie prac w ramach programu 



rozszerzenia go o współprac� z innymi miastami i b�dzie mo�na to po 
przyst�pieniu realizowa�.    Jednak    obecnie    najwa�niejsze    jest   przystapienie 
do   programu 
 i skorzystanie ze �rodków unijnych w ramach jego realizacji, 

- do Łucka mo�na wróci� ju� w trakcie realizacji programu, a dzi� najwa�niejsze jest 
jego rozpocz�cie, 

- realizuj�c program docelowo b�dzie si� d��y� do współpracy pomi�dzy wszystkimi 
wy�szymi uczelniami zarówno z Rzeszowa, jak i ze Lwowa. Jednak na razie (przy 
przyst�pieniu) oparto si� na ju� funkcjonujacym porozumieniu Uniwersytetu 
Rzeszowskiego z Uniwersytetem Lwowskim. 

 
Pan Ryszard Winiarski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - powiedział; 
„projekt, który Pa�stwu przedstawiamy dzisiaj jest projektem bardzo przemy�lanym 
 i gor�cym. Ten jest pierwszym projektem w ramach bardzo du�ego projektu, je�li chodzi 
o kwot� - to jest 48 500 000 Euro. Je�eli chcemy skorzysta� z tych pieni�dzy - to musimy 
zrobi� jaki� pierwszy krok i dzisiaj prezentowany projekt uchwały jest tym pierwszym 
krokiem. 
Je�eli b�dzie taka wola Rady Miasta Rzeszowa - to b�d� składane kolejne wnioski o 
dalsze �rodki z tego funduszu na poszczególne zadania realizowane w ramach 
przedstawionego programu.  Zostan� te� podj�te działania o rozszerzenie programu o 
współprac� z innymi miastami partnerskimi Rzeszowa.  Przed zło�eniem wniosku nale�y 
podpisa� umow� 
z miastem partnerskim, a rozszerzaj�c ten wniosek nie zd��ymy podpisa� umowy 
z Łuckiem”. 
 
Przyst�piono do głosowania : 
 
Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na 
realizacj� projektu „Biuro Współpracy Transgranicznej i Inicjatyw Gospodarczych” 
wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów do współfinansowania w ramach 
Programu S�siedztwa Polska - Białoru�  - Ukraina INTERREG III A/TACIS CBS 
2004-2005  została podj�ta , „za” głosowało 14  radnych, 1  radny był „przeciwny”, 2 
radnych „wstrzymało si� od głosu. 
 
Ad.  24. 
Pan Ryszard Winiarski  - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - w imieniu 
Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawił sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta 
Rzeszowa za okres od 29 czerwca do 11 lipca 2005 roku (Tekst sprawozdania stanowi 
zał�cznik nr  40 do protokołu). 
 
 



Ad.  25. 
 
Radni p. p.  
- Janina  Bła�ej 
- Jacek Kiczek 
- Janusz Ramski 
- El�bieta Dzier�ak 
- Ryszard Piekło 
- Andrzej Szlachta  
- Antoni Dudek  
- Marta Niewczas  
- Piotr Rybka  
- Waldemar Szumny  

 
 oraz wnioskodawcy nie popieraj�cy ostatniej cz��ci wniosku, dotycz�cego 

wł�czenia ŁUCKA. 
- Adolf Gubernat  
- Władysław Kasza  

 
zło�yli pisemny wniosek o nast�puj�cej tre�ci: 

„Wniosek Radnych do uchwały w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych 
jako wkładu własnego na realizacj� projektu „Biuro  Współpracy  
Transgranicznej  i Inicjatyw Gospodarczych” wnioskowanego przez Gmin� 
Miasto Rzeszów do współfinansowania w ramach Programu S�siedztwa Polska - 
Białoru�  - Ukraina INTERREG III A/TACIS CBS 2004-2005  (druk nr 
XLI/12/2005), dotyczy projektu podziału �rodków. 
Proponujemy  w  miar�  mo�liwo�ci  o  przesuni�cie  cz��ci kwoty  z  pozycji nr 
2 „Szkolenia, licencje, certyfikaty do pozycji 7 „współpraca - z tym, �e w 
miejsce słowa „Uniwersytetów” proponujemy sformułowanie: „Wy�szych 
Uczelni Lwowa i Rzeszowa. 
Ponadto proponujemy wł�czenie do współpracy w ramach programu s�siedztwa 
Polska - Białoru� - Ukraina miasta partnerskiego ŁUCK”. 

 
 Radni panowie :  
- Waldemar Szumny 
- Jacek Kiczek 

złosili pisemn� interpelacj� o nastepujacej tre�ci: 
      „Prosz� o informacj� jak wygl�da współpraca Izby Wytrze�wie� z s�siednimi 
gminami w ramach wykonania stosownej uchwały Rady Miasta (w tym zakresie 
była podj�ta uchwała, która reguluje te sprawy)”. 
 



 Radny p. Waldemar Szumny   
pisemnie zgłosił nast�puj�c� interpelacj�: 
   „Prosz� o odpowied�: czy w przypadku prowadzenia przez Rady Osiedlowe 
ró�nych imprez (konkursów), z nagrodami fundowanymi ze �rodków bud�etu 
Miasta jest konieczne ka�dorazowe i ka�d� kwot� ksi�gowania tego przez 
laureatów konkursów ? 
Spotykam si� z informacjami z osiedli, �e musz� składa� potem sprawozdania 
finansowe nie tylko o wysoko�ci wydatkowanych �rodków, ale musz� by� 
wsz�dzie podpisy osób nagrodzonych (nawet przy drobnych nagrodach typu: 
długopis, czy lizak). Ponadto otrzymuj� sygnały, �e takie wymagania składa si� 
kilka dni po przeprowadzeniu zawodów i konkursów. Wymaga to szukania tych 
nagrodzonych osób, aby podpisali odbiór tych nagród”. 
 

 Radny p. Waldemar Szumny   
zgłosił nast�puj�cy wniosek: 
 
 „W  zwi�zku  z  licznymi sygnałami  od  mieszka�ców  Rzeszowa  odno�nie 
schroniska dla zwierz�t przy ul. Ciepłowniczej, prosz� o jak najszybsze 
rozstrzygni�cie przetargu na prowadzenie tego schroniska. 
Ponadto zgłaszane s� sygnały (i były artykuły prasowe), �e wymagana jest zmiana 
obowi�zuj�cej   uchwały  Rady  Miasta  odno�nie  opieki  nad  zwierz�tami  
(chodzi o termin 14-dniowy). Je�li tak, to nale�y przygotowa� stosowne zmiany w 
uchwale.    
       Chodzi przecie� o to, aby tym zwierz�tom pomaga�, a je�li problemem jest 
okres 14-dniowy - to nale�y odpowiednio poprawi� uchwał�”. 
 

 Radny p. Waldemar Szumny   
pisemnie zgłosił nast�puj�c� interpelacj�: 
         „Docieraj� do mnie sygnały od mieszka�ców i sam to cz�sto widz�, �e przy 
skrzy�owaniach w mie�cie (lub zakr�tach) rosn�ce krzewy, drzewa lub inne 
nasadzenia zasłaniaj� w znacznym stopniu widoczno��, co jest niebezpieczne 
z uwagi na ruch samochodów. Tereny, na których rosn� te ro�liny s� własno�ci� 
albo Miasta, albo prywatn�. Prosz� zatem o odpowied� jakie s� mo�liwo�ci 
zlikwidowania tych zagro�e� ograniczaj�cych widoczno�� (szczególnie je�li teren 
jest prywatny, to co mo�na ze strony miasta zrobi� dla poprawy bezpiecze�stwa). 
 

 
Radni p. p.  
- Andrzej Szlachta  
- Antoni Dudek  
- Jacek Kiczek  



- El�bieta Dzier�ak  
- Janusz Ramski  
- Janina  Bła�ej  

 
zło�yli pisemny wniosek o nast�puj�cej tre�ci: 
 
                                          „Pan Antoni KOPACZEWSKI 
                                          Przewodnicz�cy Komisji Rewizyjnej 
                                           Rady  Miasta  Rzeszowa 
 
Wnosimy o przeprowadzenie kontroli przez Komisj� Rewizyjn� Rady Miasta 
Rzeszowa: 
 

1/ wydatkowania �rodków finansowych z bud�etu Miasta Rzeszowa na 
wynagrodzenia w Urz�dzie Miasta w latach 2003 - 2005 

2/ remontu budynków (w tym wykonania elewacji) przez Miejski Zarz�d 
Budynków Mieszkalnych w latach 2003 - 2005 
 

3/ zakresu rzeczowego, finansowego i procedur przetargowych inwestycji dot. 
przebudowy ul. Hetma�skiej”. 

 
Radny p. Piotr Rybka - ustnie zgłosił wniosek do bud�etu 2006 roku w sprawie 
uwzgl�dnienia �rodków finansowych na pomoc w realizacji �cianki wspinaczkowej dla 
Klubu Wysokogórskiego. 
 
Radny p. Antoni Dudek - poprosił o odpowied�  na pytanie w sprawie remontów 
i modernizacji ulic: 
- ulicy płk. I. Osmeckiego ? 
- skrzy�owanie ulic: Trembeckiego, Lubelskiej i Staromiejskiej ? 
- rondo u zbiegu ulic : Warszawskiej, Lubelskiej i Marszałkowskiej ? 
- ulicy Zawiszy ? 
 
Pan Marek  Ustrobi�ski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - odpowiedział; 
- remont ul. Osmeckiego b�dzie realizowany zgodnie z zapisami bud�etu Miasta na 

2005 rok, 
- projekt przebudowy skrzy�owania ulic: Trembeckiego, Lubelska i Staromiejska 

zostanie zako�czony na koniec wrze�nia br.  
- rondo u zbiegu ulic:  Warszawskiej,  Marszałkowskiej  i  Lubelskiej b�dzie 

realizowane w ramach Zintegrowanego Planu Przebudowy Ulic, 
- ulica Zawiszy wymaga nie tylko remontu, ale całej przebudowy i trwaj� prace nad 

ustaleniem zakresu tej przebudowy. 



 
Radna p. Marta Niewczas - zgłosiła nast�puj�ce problemy: 
- nale�y zadba� o bezpiecze�stwo mieszka�ców Miasta i go�ci spaceruj�cych 

w godzinach nocnych po starej cz��ci Centrum Miasta, szczególnie w Rynku. 
Z informacji przekazywanych przez mieszka�ców w godzinach nocnych brakuje 
widocznych patroli policyjnych, 

- po co zainstalowano �wiatła na skrzy�owaniu ulic: Słowackiego i Szopena ? 
- dojazd do kortów tenisowych przy ul. Wyspia�skiego jest utrudniony przez dziury 

w drodze dojazdowej (bocznej ul. Wyspia�skiego). 
 
Pan Ryszard Winiarski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - odniósł si� do 
pierwszego zapytania p. radnej M. Niewczas. Poinformował, �e ju� wprowadzono 
zwi�kszone liczby patroli policyjnych w Centrum Miasta w godzinach pó�no 
wieczornych i nocnych. Dodatkowo jest porozumienie z restauratorami, �e poprzez 
swoj� ochron� informuj�  słu�by porz�dkowe o wszelkich sytuacjach stwarzaj�cych 
niebezpiecz�stwo lub zakłócaj�cych spokój osobom przebywaj�cym w Centrum Miasta. 
Dodatkowo przez cały czas w Mie�cie funkcjonuje monitoring. 
 
Pan Marek  Ustrobi�ski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - odniósł si� do 
dalszych wypowiedzi p. radnej M. Niewczas: 
- �wiatła na skrzy�owaniu ulic Słowackiego i Szopena wł�czone s� w godzinach 7.30 - 

8.30 i w tym czasie zabezpieczaj� przej�cie dla dzieci do szkoły muzycznej, 
- sprawa zgłoszonych dziur w drodze dojazdowej do kortów tenisowych przy ul. 

Wyspia�skiego zostanie sprawdzona. 
 
Radny p. Janusz Ramski - zgłosił nast�puj�ce problemy : 
- były obiecane zatoki przystankowe naprzeciw stadionu przy ul. Wyspia�skiego. 

Kiedy zostan� zrealizowane ? 
- w domach jednorodzinnych przy ul. Strzelniczej zalewane s� piwnice z powodu 

wadliwie wykonanej lub braku kanalizacji deszczowej w nowych budynkach 
wielorodzinnych. Jak b�dzie rozwi�zany ten problem ? 

- w wprowadzonej zmianie bud�etowej zapisano dodatkowe �rodki finansowe dla 
MZDiZ na bie��ce utrzymanie, czy ma to zwi�zek z utrzymaniem a�urowych miejsc 
parkingowych, które s� bardzo za�miecone, a miały by�  zielone. 

 
Pan Marek  Ustrobi�ski - Zast�pca Prezydenta Miasta Rzeszowa - odpowiedział; 
- sprawa zatok przystankowych naprzeciw stadionu przy ul. Wyspia�skiego jest na 

etapie prac projektowych,  
 

- sprawa  całkowitego  rozwi�zania  problemu  kanalizacji  nie  tylko ul. Strzelniczej, 
ale 
i okolicznych ulic zostanie całkowicie rozwi�zana po zrealizowaniu trwaj�cych ju� 

 



inwestycji zwi�zanych  z budow�  sieci. 
- utrzymanie a�urowych miejsc parkingowych jest traktowane tak samo jak wszystkie 

tereny zielone w mie�cie.  
 

 
Radny p. Andrzej Szlachta - zgłosił nast�puj�ce problemy : 
- wyburzono budynek komunalny przy ul. Robotniczej. Nale�y uporz�dkowa� tam 

teren, by� mo�e, mo�na urzadzi� tam miejsca postojowe dla studentów ? 
- czy planowana jest modernizacja ul. Nowowiejskiej ? 
- przy rozliczaniu imprez organizowanych przez Rady Osiedlowe wprowadzono nowe 

zasady polegajace na �cisłym ewidencjonowaniu wydawanych nagród. Dochodzi do 
absurdu kiedy 2 lub 3-letnie dzieci musz� poda� imi� nazwisko i potwierdzi� odbiór 
drobnej nagrody od lizaka do kredek.  
Nale�y zmniejszy� biurokracj� w tym zakresie . 

 
Pan  Marek  Ustrobi�ski  -  Zast�pca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  -  
odpowiedział; 
- postulat  dotycz�cy uporz�dkowania  terenu  przy  ul. Robotniczej  jest  bardzo 

zasadny i do ko�ca pa�dziernika br. zostanie zrealizowany, 
 

- ul. Nowowiejska b�dzie poszerzona.  
 
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - odpowiedziała na pytanie dotycz�ce 
biurokracji przy rozliczaniu imprez organizowanych przez rady osiedlowe: 
- przyznała, �e z przedstawionych informacji wynika, i� sposób wnikliwego 

rozliczania poszedł za daleko. Obiecała, �e cały mechanizm sposobu rozliczania rad 
osiedlowych zostanie ponownie przeanalizowany. 

 
Podczas XLI sesji Rady Miasta Rzeszowa podj�to nastepujace uchwały:  
1. Uchwała Nr XLI/180/2005 - w sprawie  Wieloletniego Programu 

Inwestycyjnego pn. „Wzrost atrakcyjno�ci 
inwestycyjnej Rzeszowa poprzez rozbudow� 
systemów kanalizacyjnych” 

2 Uchwała Nr XLI/181/2005 - w sprawie zmian bud�etu Miasta  Rzeszowa na  
2005 rok 

3 Uchwała Nr XLI/182/2005 - w sprawie  emisji obligacji 
4 Uchwała Nr XLI/183/2005 - w sprawie  zaci�gni�cia po�yczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony �rodowiska i Gospodarki 
Wodnej w Rzeszowie 

5 Uchwała Nr XLI/184/2005 - zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa ( dot. 
zmiany Statutu MOPS, post�powania wobec 
dłu�ników alimentacyjnych). 

6 Uchwała Nr XLI/185/2005 - zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa (dot. 



przyj�cie do bud�etu dodatkowych �rodków 
finansowych z PFRON) 

7 Uchwała Nr XLI/186/2005 - zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa 
w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do 
zatwierdzenia projektu z Europejskiego Funduszu 
Społecznego 

8 Uchwała Nr XLI/187/2005 - w sprawie ustalenia najni�szego wynagrodzenia 
zasadniczego oraz warto�ci jednego punktu 
w złotych, stanowi�cych podstaw� sporz�dzenia 
tabeli miesi�cznych stawek wynagrodzenia 
zasadniczego dla pracowników samorz�dowych 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych 
miasta Rzeszowa 

9 Uchwała Nr XLI/188/2005 - w sprawie odwołania Wiceprzewodnicz�cego Rady 
Miasta Rzeszowa 

10 Uchwała Nr XLI/189/2005 - w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 
„Wzgórza staroniwskie” przy  al. Witosa 
 w Rzeszowie. 

11 Uchwała Nr XLI/190/2005 - w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia  zmiany 
Nr 105/13/2005 Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego w rejonie ulic 
Strzy�owskiej, Ustrzyckiej, Dukielskiej i 
Kro�nie�skiej 
 w Rzeszowie. 

12 Uchwała Nr XLI/191/2005 - w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 109/17/2005 przy ul. Kopernika  
w Rzeszowie. 

13 Uchwała Nr XLI/192/2005 - w sprawie  przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 108/16/2005 przy ul. �w. 
Mikołaja  w Rzeszowie. 

14 Uchwała Nr XLI/193/2005 - w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 107/15/2005 „Rzeszowskie 
Centrum Komunikacyjne”. 

15 Uchwała Nr XLI/194/2005 - w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 106/14/2005 „Drabinianka - 
Kaczenice” w Rzeszowie. 



16 Uchwała Nr XLI/195/2005 - w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia  
Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 111/19/2005 w rejonie ul. 
Wyspia�skiego  w Rzeszowie. 

17 Uchwała Nr XLI/196/2005 - w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 110/18/2005 w rejonie ul. 
Szkolnej w Rzeszowie. 

18 Uchwała Nr XLI/197/2005 - w sprawie uzupełnienia i aktualizacji Programu 
Rewitalizacji Obszarów Miejskich w Rzeszowie. 

19 Uchwała Nr XLI/198/2005 - w sprawie zawarcia porozumienia mi�dzygminnego 
z Gmin� Krasne. 

20 Uchwała Nr XLI/199/2005 - zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa 
w sprawie warunków udost�pniania miejsc dla 
pojazdów na nieruchomo�ci komunalnej poło�onej 
w Rzeszowie przed siedzib� Podkarpackiego 
Urz�du Wojewódzkiego. 

21 Uchwała Nr XLI/200/2005 - w sprawie zwolnienia z opłaty targowej sprzeda�y 
dokonywanej przez podmioty nie b�d�ce 
przedsi�biorcami na targowisku przy ul. 
Wyspia�skiego w Rzeszowie. 

22 Uchwała Nr XLI/201/2005 - w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego 
Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. 

23 Uchwała Nr XLI/202/2005 - w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych 
jako wkładu własnego na realizacj� projektu „Biuro 
Współpracy Transgranicznej i Inicjatyw 
Gospodarczych” wnioskowanego przez Gmin� 
Miasto Rzeszów do współfinansowania w ramach 
Programu S�siedztwa Polska - Białoru�  - Ukraina 
INTERREG III A/TACIS CBS 2004-2005. 

 
Radny  p. Andrzej  Dec  -  Przewodnicz�cy   Rady  Miasta  Rzeszowa  -   w zwi�zku  
z wyczerpaniem przyj�tego porz�dku obrad dokonał zamkni�cia XLI sesji Rady Miasta 
Rzeszowa. 
 
Obrady trwały od godz. 8.00 do godz. 17.35. 
 
Na tym protokół z XLI sesji Rady Miasta Rzeszowa zako�czono. 
 
Protokołowała: 
Jolanta  Ciebie� 

        Przewodnicz�cy 
Rady  Miasta  Rzeszowa 



 
        Andrzej  DEC 

 
 

   

SPRAWDZIŁ:   
Dyrektor 

        Biura Rady  Miasta 
  

 
         Mirosław  Kubiak 

  

 
 
 


